
NAČRTI ZA PRIHODNOST
Javna tribuna: Kot vsako podjetje, imate gotovo tudi

vi načrt za prihodnost. Kakšen je ta načrt?

Slavko Jakofčič: Naša dolgoročna investi-
cijska politika in investicijska vlaganja teme-
ljijo na naslednjih osnovah:

• pospešeno vlaganje v vse dejavnosti
podjetja z upoštevanjem, da se likvidnost
ohrani na primerni višini in dosežejo kar se
da optimalni rezultati,

• angažiranje denarnih sredstev izven
podjetja (bančni in drugi krediti, kar smo v
prejšnjih letih zanemarjali),

• investirati samo tam, kjer se pokaže
ekonomska upravičenost,

• po svojih možnostih investirati in usta-
navljati poslovne enote podjetja tudi na ne-
razvitih območjih Slovenije.

V okviru te dolgoročne orientacije in raz-
položljivih virov realiziramo v letošnjem letu
naslednje:

• Investicije v prometni dejavnosti so
vsakoletna osnovna naloga podjetja, ker mo-
ramo zagotoviti vozila, ki odgovarjajo kultur-

nemu prevozu potnikov in zahtevam korist-
nikov naših tovornih prevozov. Celotna inve-
sticija v vozila znaša po planu blizu 40 mili-
jonov dinarjev. Težave pa se pojavijajo pri
nabavi zaradi neustreznega deviznega režima.

• Po več letih vršimo kompletno moderni-
zacijo in novogradnjo delavniških obratov.
Za te namene bomo porabili preko 20 milijo
nov din (Ljubljana, Kamnik, Jesenice, Slo-
venj Gradec, Maribor, Črnomelj).

• Na področju gostinsko turistične iz-
gradnje smo do I. polletja pripravili obsežno
razdobje 3—5 Iet. Program obsega naslednje
investicije:

• Hotel Malograjski dvor v Kamniku s
56 ležišči v gradnji,

• prva etapa izgradrfje žičniških naprav
in smučišč ter rekreacijskega centra Velika
planina z zmogljivostjo 4000 oseb na uro —
v gradnji,

• gostinski objekt Grad Črnomelj v pri-
pravi,

• adaptacija pensiona Špik v Gozdu Mar-
tuljku — v gradnji,

• adaptacija dveh manjših gostinskih
obratov na Slovenskem Koroškem pa je bila
že realizirana.

Izdelani so investicijski programi za Novi
Park hotel na Bledu, hotel v Kamniški Bistri-
ci, v pripravi pa je dokumentacija za hotel
in sistem žičnic v Gozdu Martuljku, hotel in
izkoriščanje mineralne vode v Kotljah na Ko-
roškem (v letošnjem letu smo že opravili po-
trebna vrtanja in raziskave vode). Vse to
bomo pričeli realizirati takoj, ko dobimo po-
trebne kredite. Trenutno pogoji za pridobitev
turističnih kreditov niso preveč ugodni.


